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 2016/06/22אילן, -פרוטוקול ישיבת מועצת אגודת הסטודנטים בר

נעם פרץ, עדינה וקסמן, שיר לוי, יסמין שרגאי,  ,הדר דורן )סיו"ר( יו"ר(,דניאל תייר ) חברי מועצה נוכחים:

דיטי, נתנאל שירן נטוביץ, איתי דיקשטיין, ליבנת ללום, ליאת מייזליש, נטע רוישי בלנקרוט, חופית גביוס, 

רובינשטיין, , ספיר הופטמן, קורל אברהם, נועם עמר, נפתלי קורייב, הילה דהרי, חיים פל, אביגדור פוגלמן

ברק שאולוף,  , הדר הורן, רינת ברייער,, ליטל צבעל ברן, נועה סוויסה, אוריאל געש, מיכהוד יצחקי, אביב צל

 .אייל הורן

 נציגי מועצה, מניין חוקי לפתיחת ישיבה. 31 סה"כ נוכחים:

 )מילאה כתב הצבעה( אליה בן ישי, אלי ורון: הצטרפו במהלך הישיבה

, אביטל שוסהיים, קנישא וונג, שרה נויהרט, שיר גזלה, עדי לויץ, תהילה הדר גולדנברגאביה סאסי, : לא נכחו

 פיש, יעל סנדלר.

אביה סאסי, הדר גולדנברג, אביטל שוסהיים, קנישא וואנג, שרה נויהרט, שיר גזלה, עדי לויץ, : כתבי הצבעה

 .תהילה פיש, יעל סנדלר ואליה בן ישי

עינת דרמר, אופק כהן, עזריאל אייל, תמיר חדד, אלישבע בן דוד, יחיעם )יועמ"ש(,  עמרי כבירי: אורחים

  .אוליאל, תמר סטוקלי צפר, מעיין סמון, מתי מאיר, אור

 ,ה קיינעמית כתר, מריא ,מירב צברי, רייצל ברוידא ,שני דדון: לתפקיד חברי ועד מנהל נוכחים מועמדים

 .חיאל לינדנבאום, , בנימין גל, עדי איקןטל אלון, איתי מתן, אורי מורטנפלד

 להלן סדר היום לישיבה:

 אדם ארבל. –פרידה יו"ר האגודה היוצא דברי  .1

 דניאל תייר. –דברי ברכה וחזון יו"ר האגודה הנכנס  .2

 , לדניאל תייר והדר דורן.יעקב לבנברגחן גולובינסקי ו, החלפת מורשי החתימה בעמותה מאדם ארבל .3

 מינוי מזכ"ל למועצה. .4

 ועד מנהל לעמותה.מינוי  .5

 מינוי ועדת מכרזים לעמותה. .6

 מינוי ועדת ביקורת לעמותה. .7

 .וסחופית גביכתיבת פרוטוקול: 

 .18:15 פתיחת הישיבה:

 אדם ארבל –דברי פרידה יו"ר האגודה היוצא  .1

נציגים יקרים, תצדיקו את הבחירה בכם. בבר אילן משמרים את המסורת: חגים, צומות וכו'  :אדם ארבל

עם אין לנו את הקישואים ממצרים, מדוע  ןמתאונעם ישראל  –עלותך הלכן אפתח בדבר תורה. פרשת ב

בשר במדבר. משה מתלונן לה' שהוא לא מסוגל לשאת את המשא הזה, הם בוכים ורוצים עוד ה רוצישראל 

ועוד, יש המון תלונות והוא לא מסוגל לבדו. ה' אומר לו שיאסוף את זקני העם. אתם המועצה, האסיפה 

ן הכללית, אתם לוקחים חלק בעול הסטודנטים. נבחרתם ויש לכם אחריות שהסטודנטים יהיו מרוצים בזמ

לימודים, בענייני אקדמיה והווי. יש קהל הטרוגני: דתיים מתלוננים שזה לא מספיק דתי וחילוניים מתלוננים 

יום ושקיפות. לשבת לפני סדר -שני דברים חשוביםשלא מספיק חילוני. דניאל והדר, יש לכם אחריות גדולה, 
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מצפה מכם את כל אלה. אבל הם לא זה לא מובן מאליו. אני  ,ישיבת מועצה ולהסביר לנציגים במה מדובר

צריכים להוביל, לקרוא את המיילים. הם יעשו את שנציגי מועצה  40יוכלו לשאת את הכול לבד, אתם 

המאמץ של ההנהלה אבל אתם צריכים לבוא לישיבות, לקרוא מסמכים. יש המון סטודנטים בקמפוס, ויש 

כולם. ניסינו בהמון דרכים, אבל התפקיד שלכם גם המון אירועים ודברים שקורים וזה מאוד קשה להגיע ל

. סיום הפרשה: מרים לקתה בצרעת ועוד חוץ מלהציף בעיות זה גם להעביר הלאה דברים כמו שינוי תקנות

בשל לשון הרע. ואליכם הנציגים אני אומר יש גם דברים פחות טובים שקורים. חובה עליכם להיות 

 יו, תחשבו איך ניתן לשפר. הכול בכבוד ובהבנה. דניאל והדר היוביקורתיים, אל תקבלו שום דבר כמובן מאל

סתם, ביקורת היא לגיטימית וחשובה. קל לפרוש מהמועצה, להתלונן,  לוננובשבילכם ותכבדו את זה. אל תת

אבל קשה מאוד לעשות. אל תפגעו אחד בשני במועצה, אתם כולם חברים כאן. תדעו לומר תודה להם על מה 

ם עושים. תהיו בני אדם ערכיים ותפעלו מתוך כך. אין משמעות יותר לתאים, כולכם תא שהם ועל מה שה

בבר אילן. תמיד תזכרו את זה כי יצופו דברים בהמשך וזה  אחד שרוצה את טובת הסטודנטים אחד ארגון 

יש עוד הרבה  .סדר העדיפויות. אני מסיים עם חיוך ענק, היה פה צוות אדיר, ועד מנהל שליווה את הקמפוס

 דיים טובות, בהצלחה לדניאל והדר.דברים שלא הספקתי, נתתי מעצמי הכול ואני משאיר אתכם בי

 * מחיאות כפיים*

 דניאל תייר –דברי ברכה וחזון יו"ר האגודה הנכנס  .2

על האמון והתמיכה. ראשית אפתח  מודה לכולם נרגש מאוד להיכנס לתפקיד היו"ר ואני אני: דניאל תייר

אני עובד עמו שנה וחצי במהלכה ראיתי אותו כל יום  אדם. –אותו אני מחליף היום  תודה לאדם במילות

בחפיפה. אני מעניק  עוד עובד קשה וכל מטרתו היא להיות למען הסטודנטים. למדתי ממנו המון ואלמד ממנו

בואו נכבד את כולם ונעשה אווירה טובה. חשוב לי שהשיח לאדם שי צנוע. כולנו נציגים של הסטודנטים, 

מהיום אין יותר תא שחר, תא גשר או תא תאכלס, מהיום כולנו נציגי הסטודנטים  יהיה טוב, ללא מלחמות.

 ואנו צריכים לפעול אך ורק למענם.

רח"ט אקדמיה, חודשים, מינו אותי להיות  8: פעם ראשונה שנכחתי בישיבת מועצה הייתה לפני הדר דורן

ניסיתי להבין מה משמעות המועצה. הבנתי את הכוח שלה ואת הפעילות שלה. נכחתי בדיונים, ראיתי 

סטודנטים שמייצגים בהתנדבות מלאה את כל הבעיות של הסטודנטים. מודעים למשקל הגדול שנמצא על 

חה שכל אחד ידע לעשות כתפיהם והם משפיעים מאוד. כל אחד מכם לקח אחריות גדולה ומדהימה, אני בטו

הכול בשביל הסטודנטים. ציטוט של מנהיג, תנסו לנחש מיהו המנהיג: היה למצפן ולא לשבשבת היה נכון 

יצחק רבין. אני מקווה שתדעו לנווט את עצמכם לכיוון  -ולא לאן שהרוח נושבת". את המשפט הזה אמר 

 .הנכון ולשים בראש ובראשונה את רווחת הסטודנטים

רשי החתימה בעמותה מאדם ארבל, חן גולובינסקי ויעקב לבנברג, לדניאל החלפת מו .3

 תייר והדר דורן

את החלפת מורשי  עלה להצבעהמ יענקלה לבנברג יישאר מורשה חתימה עד שיהיה גזבר חדש.: דניאל תייר

 .החתימה בעמותה מאדם ארבל, חן גולובינסקי ויעקב לבנברג, לדניאל תייר והדר דורן

 .5נמנע:  .3ד: נג .34בעד: 

 מורשי החתימה בעמותה הינם דניאל תייר והדר דורן.החלטה: 

מספר דברים על התפקידים החשובים: הייתי  חבר  , וחשוב לי להגידיו"ר ועד מנהל יתיהי :אייל עםחיי

למדנו הכול מחדש, זה חשוב כי בנינו הכול מחדש, הקמנו ועדת תקנון ששינתה את כל תקנון האגודה.  ,מועצה

 התחלנו להבין בעצמנו מה התפקיד של חברי מועצה וועד מנהל.

 *נכנס *אלי ורון 
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את מס'  וזה נמצא בידיים שלכם וחשוב שתעשו זאת ברצינות. מעורבות חברי המועצה חשובה מאוד. הגדלנ

לא כולל יו"ר וסיו"ר. יש הבדל בין חבר מועצה שנמצא לבין כזה שלא. זה תלוי בכם, זה  43-חברי המועצה ל

מאוד משמעותי ומורגש. אני מצפה שתשאירו רושם על האגודה ועל איך היא תיראה. לגבי ועדות, לא קבענו 

חנות כמו אירועים וזה מבורך וכדאי. עוד ועדות אבל אתם יכולים למנות: ועדת תקנון, ויש ועדות לפי מ

אבל , פוץ במעונות, שיפוץ בבניין אגודהאנחנו עשינו תהליכים גדולים באגודה: שינינו תקנון, פאב חברתי, שי

. ההמלצה 507-הסטודנטים פחות הרגישו את זה. אולי היו פחות אירועים או שפחות הרגישו, היו הפסכיף ב

ה. דובי דסקל יכול להגיד לכם שהוא הזמין חברי מועצה חילונים שיעזרו שלי לתת דגש בהווי שירגישו את ז

לו לעשות מסיבה לחילונים אבל סטודנטים פחות הגיעו וזה בגלל פרסום לקוי. הסטודנטים צריכים לדעת 

מה קורה. הסטודנטים צריכים להשתתף, תביאו את החברים שלכם וככה הדברים יהיו טובים. אדם הזכיר 

לסטודנטים אתם פה בשבילם ולא בשביל מישהו אחר. למשל, כרטיסים חינם לחברי מועצה  על המחויבות

בחרנו שלא לקחת בחינם, על מנת שלא תהיה בעיה ומחויבות שלנו כלפי מישהו. יש סדר , ליום הסטודנט

עדיפויות, קודם כל סטודנטים. ההחלטות מתקבלות בצורה דמוקרטית, לפעמים מסכימים עם כולם 

ם לא. אפשר לנסות לשנות אבל אל תריבו על שטויות. אם זה התקבל זה המצב. אם אתם רוצים ולפעמי

לשנות אתם כן יכולים לנסות. אני התנגדתי לחטיבת נציגי מועצות. מעורבות של חברי מועצה כן רצו לשנות 

את זה כי זו קיבלתי  אבל  מנם אני רציתי לבטל את החטיבהזאת וקיבלנו את הדברים בצורה דמוקרטית. א

 ומאחל לכם המון בהצלחה.את כולכם וככה דברים מתקבלים. אני שמח לראות  ,דמוקרטיה

 מינוי מזכ"ל למועצה .4

תפקיד המזכ"ל הוא לתאם מועדי ישיבות, מקום ישיבות ערוך ומוכן, לבדוק כמה מגיעים, דניאל תייר: 

 מועצה.  מנציגי מועצה  מנציושאילתות  גיבוש, קבלת מסרים לדאוג לכתיבת פרוטוקול ועריכתו, ארגון ערבי

על יעפ"י התקנון ההצבעות הן גלויות בהרמת ידיים אלא אם כן תחליטו שזה יהיה חשאי. כדי לי: אדם ארבל

חלק לכם פתקים וזה , אנחנו נאנשים שהגישו לוועד מנהל 21יש  את זה הכנו פתקים עם שמות המועמדים.

 תבצע.. באופן כללי כך זה ימהיריהיה 

 : מעלה להצבעה שהמועצה תבחר בצורה חשאית על גבי פתקים.דניאל תייר

 .31בעד: 

 פתקים."ג החלטה: ההצבעה תתקיים בצורה חשאית, סימון שמות ע

גרה בשוהם לומדת תקשורת וקרימינולוגיה ונציגת מועצה של קרימינולוגיה.  24: אני בת שירן נטוביץ

הייתי פעילה מאוד, הייתי בתפקידי יו"ר וסיו"ר. הפקתי ערבים התחלתי במועצת נוער, מועצת תלמידים, 

מענה לצעירים. עשיתי מכינה קדם צבאית,  אף ונתתי, משותפים, תמכתי בנוער, הייתי בישיבות של הגדולים

בצבא הייתי פקחית טיסה. במהלך השירות הייתי מפיקה אירועים. אני יודעת מה התפקידים והעשייה. אני 

 .כל למלא את התפקיד כמו שצריך. אני רוצה להמשיך להפקת אירועיםחושבת שאני או

לומד מדעי המדינה וסוציולוגיה. נבחרתי מטעם אזור הבחירה של סוציולוגיה וגאוגרפיה.   27: בן נתנאל פל

בשנה אחרונה הייתה במועצה  המקומית של תקשורת מדעי המדינה. אני רואה בתפקיד מזכ"ל  מעבר 

עצה הטרוגנית אבל לכל אחד ים של כיבוד או דאגה לכתיבת פרוטוקול, אלא בגלל שאנחנו מולענייניים  טכני

 ,וחשוב שהוא ישמע. לכן אני רוצה שכל אחד יוכל להביע את דעתו למרות שאנחנו מאוד שונים, יש קול

וכל מתאים שונים ומאזורים שונים. אני אצליח לחבר. זה דורש מהמזכ"ל לגעת באנשים, ואני מאמין שא

 .לעשות זאת על הצד הטוב ביותר

 *חלוקת פתקי הצבעה והבאתם ליועמ"ש*

 מינוי ועד מנהל לעמותה .5
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: נעבור לחברי ועד מנהל. תפקידם להפעיל את סמכויות הועד לפי חוק העמותות הנקבע ע"י רשם דניאל תייר

ות עבודה, דיון ומים של האגודה, יישור תכנילשתחומים: קביעת מדיניות השכר והת העמותות. יכללו

 , ועוד.שאים משפטיים כלכלייםבנו

נתחיל בהצגת שמות המועמדים. נתחיל במירב צברי כי היא קצת ממהרת. כל אחד ידבר במשך דקה. יש 

 הרבה מועמדים.

 ת מחלקהלחינוך. במהלך הזמן שהייתי נציג הייתי בבית ספר', : אני מירב סטודנטית לשנה גמירב צברי

יתי חלק מועדת תקנון, יחד הי אותה תקופהבשנה וחצי האחרונות, בוך, עשינו הרבה הקמתי את מועצת חינ

ר אחד ולא שניים, ייצוג מחלקות במועצה. בנוסף ". חסכנו המון כסף: ועדת ביקורת, סיוחנן פוליסרעם 

בצורה הייתי חברת ועד מנהל ולפני זה קידמתי את היחסים בין הועד לבין המועצה וגישרנו. עשיתי את זה 

הטובה ביותר. למה שתצביעו לי? באמת אכפת לי מהסטודנטים, עשיתי המון למענם, אכפת לי מהאגודה 

תאים. כמו שאדם אמר יש רק אגודה וזה מה שאני מבקשת מכם תחשבו מה  יותר ופחות להיות יו"ר, אין

. תחשבו מי יעשה זאת הועד מנהל טוב חברת  טוב לאגודה. אני מאמינה שבעזרת הניסיון אני יכולה להיות

 בצורה הראויה ביותר.

בוגר ביוטכנולוגיה,  :' למשפטים. אני אספר על עצמי מעטמחולון, סטודנט שנה ב 25: שלום אני בן אביב צל

תודעה של ל"א  ןרצית. הייתי לוחם ל"א מפקד וקציהייתי יו"ר מועצת תלמידים הובלתי אותם ברמה א

אחראי הדרכה במד"א, אחראי משצים בבי"ס. אני יכול להתמודד עם  משרדי פרסום, 2-במילואים. עבדתי ב

. לאחרונה מועצת משפטיםנהל. באוניברסיטה אני דובר עד מולחצים. עברתי תפקידים ואני ראוי להיות בו

 שחר. אני אשמח שתתנו לי את האמון שלכם. תא הכרתם אותי בתור ראש מטה של

געתי מתפקיד ראש תפעול ובקרה, ניירות ערך.  אני מתעסק : תואר שני מנהל עסקים, האורי מורטנפלד

בפיקוח ובקרה. הובלתי ביקורות אני יודע מה זה להיות ועד מנהל, תקציב ובקרה. יש לי ידע וניסיון ניהולי. 

אני אוכל להביא ידע ומקצועיות ללא אג'נדה. אפעל במקצועיות ובצורה נכונה. אני חושב שאדע לנהל ולהוביל 

 לרווחת הסטודנטים ולמיצוי המטרות.את הועד 

ויר. הקמתי ובצבא ניהלתי פרויקטים במחשוב חיל הא ',לומד כלכלה חשבונאות שנה א 23בן : איתי מתן

עד המנהל מתוך מחשבה לנהל ולעזור לסטודנטים. אני ובאתי להתמודד לו. ק באינטרנטושיו ניהולחברה ל

 אשמח לשרת את כולם.

כיף להיות במעמד הזה. אני הייתי אחת מנציגי מועצה שהחליטו על הגדלת כמות  : ברכות קודם כל,טל אלון

גר בת"א.  ',שפטים ומדעי המדינה. מסיים שנה גבקרוב , סטודנט למ 28הנציגים וכיף לראות זאת. בן 

בחובשים. מעבר לכך אני נציג  10המקצוע בעתיד יהיה עו"ד.  אני מדריך רפואת חירום. הייתי קצין בבה"ד 

בתפקיד שאתם עושים כרגע ואני שמח להעביר את הכתר. הועד במשך שנתיים  מועצה של משפטים, שימשתי

הוא תפקיד חשוב מאוד אני לא יודעת אם אתם מודעים. יש לכך משמעות וחשיבות. יצא לי להיחשף ולעבוד 

ואני , ם התאגידיםש לו ידע בעולם המשפטימול הועד. אני מבין את המשמעות, אני חושב שצריך מישהו שי

חושב שאני מתאים. אני מקווה שקראתם את קו"ח. תודה לכם אני בטוח שתדעו לבחור מי ייצג את 

 הסטודנטים.

בדקה וזה הדבר הכי  : דניאל ביקש ממני להציג את אליחיאביב צל מציג את המועמדות של אליחי שילה

פני שבאתי ובאמת קינאתי. הוא קצין קשה. אליחי הוא אגדה במשפטים, קראתי את הקורות חיים שלו ל

מודיעין. הוא היה בלשכת ראש הממשלה בירושלים. מצטיין רקטור כבר שנתיים. חיל הסרן בצה"ל בבדרגת 

הלינגר, כותב ספר ומאמר עצמאי. בתור ראש מטה שחר התייעצתי עמו המון, הוא יודע  דר' עוזר מחקר של

 , מצטיין רמטכ"ל. לנהל הכול בהצטיינות. הוא היה חייל מצטיין
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אוניברסיטאות שונות, תואר ראשון שני שלישי. פעלתי  4-: סטודנט למדעי החברה ומשפטים בהדר הורן

ניהלתי דברים, סייעתי לחיזוק המועצה. אני חדור מוטיבציה וחשוב לי להשפיע, מועצת  ,בפייסבוק

כמו ועד  במקומות שניתן יותר להשפיע בהםר הסטודנטים היא יותר חותמת גומי ואני מעוניין להשפיע יות

 מנהל.

: סטודנט שנה ג לניהול ולוגיסטיקה. הכי חשוב שתהיו למען הסטודנטים, אין תאים. אני דנבאוםנחיאל לי

שנים בבר אילן, לא עשיתי שיחות פוליטיות. אני פה כי אני  4מתמודד לתפקיד ועד מנהל כי אכפת לי. אני 

 אגודה לאן להתקדם, אני חושב שאני אוכל להוביל שינוי.רוצה להשפיע ולשנות. יש ל

, חבר מועצה מטעם מדעי המחשב. כנציג מועצה היה לי פחות כוח וכעת אני רוצה 24: בן חיים רובינשטיין

 להשפיע יותר. יש פה הרבה אנשים ראויים. אני מאוד ארצה שתבחרו בי.

תצפיתנית, מפקדת חמל כ שרתי תי בשנת שירות,היי '.סטודנטית  למזרח תיכון שנה א 24 : בתמיכל ברן

וקורס מ"כים. עבדתי וטיילתי והגעתי לפה. היה לי חשוב להשפיע. הגעתי בהתנדבות להיות נציגת מועצה. 

 טיפלתי ברווחה בהווי. חשוב לי להשפיע יותר ואני בטוחה שיש כאן רבים וטובים. תודה

ראשי. הייתי מפקדת בצבא של קורסים בחיל האוויר. : לומדת בלשנות אנגלית ומתמטיקה דו מריאנה קיי

בשנה האחרונה אני מדריכה חברתית במעונות ונציגת מחלקה של אנגלית.  נכנסתי לתפקיד במעונות כי 

ראיתי הרבה תקלות ואנשים מתלוננים ובאתי כי הסטודנטים רצו שאעזור להם. זו הסיבה שבאתי, רציתי 

 חרים של הסטודנטים ולא של התא תזכרו את זה.לעזור ולהיות שם בשבילם. אתם הנב

 : ישי בלנקרוט הסיר את המועמדות שלו לתפקיד ועד מנהל.דניאל תייר

למדתי בישיבות בירושלים, הייתי אחראי על  . יג את עצמי לתפקיד חבר ועד מנהל: הפעם אני מצנתנאל פל

הבנה פיננסית. שירתי בחטיבת המחקר  דירות של בחורים, יש לי הבנה בקריאת חוזים. איני משפטן, יש לי

פוגש וחווה ,ע"באמן. החלטתי לקפוץ לבריכה של החיים החברתיים ולעזרה לסטודנטים. אני עובד במדור שמ

את הבעיות של הסטודנטים. היה לי ברור שאני צריך לעזור במעט, במה שאני יכול . אני שמח שהקימו מועצה 

לפתרון בעיות אקדמיות , הווי, גיבוש במחלקה. תפקיד הועד הוא  של תקשורת מדעי המדינה. הייתי אחראי

תפקיד מאוד חשוב. קראתי ולמדתי עליו. מישהו אמר לי אתמול שצריך אנשים עם ראש בריא על הכתפיים. 

 שכולם פה ראויים מאוד. אני אשמח שתצביעו עבורי. אני חושב

 .הל: עמית כתר הסיר מועמדות לתפקיד חבר ועד מנדניאל תייר

 8200תואר שני במתמטיקה פיננסית , אני בוגר תואר ראשון במתמטיקה שימושית. קצין ב 23: בן עדי איקן

ראש צוות וזה דורש ממני יכולות ולנהל תהליכים אסטרטגיים. אני עוסק בהעברת שימוש נכון באינטרנט 

ליטיקה גם לפני הבחירות. אני מה טוב ומה לא טוב, מה נגיש ומה נכון לעשות. אני לא קשור לתאים, ללא פו

חושב שיש ערך שיהיו נציגים בתפקיד הזה שהם לא קשורים לשום תא. אני חושב שטובת הסטודנטים היא 

מעל הכול . זו סיטואציה טובה עבורי אני מרגיש שזה נכון ומתאים לי. אני מכיר את התנהלות רשם 

רוצה לשאול אתכם בשביל מה אתם פה, התשובה . אני פונה אליכם נציגים, אני םהעמותות, ניהול תקציבי

 שלי ושלכם זהה. לנגד עיני עומדת טובת הסטודנטים.

: סטודנטית שנה ג',  פעלתי בקמפוס,  מתעסקת בלעזור לעולים חדשים אני עולה חדשה רייצ'ל ברוידא

בחינות בעיות עם בעצמי. עוזרת לעולים בכל מידי דברים, אני מקבלת הודעות מעולים חדשים לגבי תרגום 

 מרצים. אני נציגת העולים הארצית בכנסת וזה חדש לי.

: דברתי על עצמי קצת קודם. אני אחזק. אני נציגת מועצה בשנה החולפת, הדר יכולה להעיד שירן נטוביץ

עלי בקרימינולוגיה הפרחתי את השממה מבחינה חברתית. עוד לפני שהגעתי לכאן ידעתי מה זה אגודה 

 ולעזור. תמיד כיהנתי בתפקידים ייצוגיים, בשביל הסטודנטים, גם במגזרים פחות מקובלים. ורציתי לבוא
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: שלמה היה חלק מחברי מועצה שהיו פה והשקיעו חיאל לינדנבאום מציג את המועמדות של שלמה גולדמן

פיקוח מעבר. הוא ממשיך ורוצה לכהן כחבר ועד מנהל. שלמה רוצה לקדם  את השקיפות בוועד המנהל ע"י 

של המועצה. החלטות הרות גורל בוועד המנהל, היו בעיות ונתק שהפריעו לנו. התחלנו לשפר ואנחנו רוצים 

 להעצים את זה. הוא עובד פה, באוניברסיטה, באבטחה.

 שלמה עבר מתא גשר לתא תאכלס, למרות שהוא ידע שהוא עומד להפסיד. זה מראה איזה אדם דגול הוא.

מסיימת שנה ב' במנהל חינוכי ובמדעי המדינה. יש לי את היכולות והכישורים לוועד  ,24: אני בת שני דדון

 מנהל ואני אשמח להמשיך לעשות טוב לסטודנטים.

:  סטודנט בסוף שנה שנייה, )מקריאה ציטוט שלו(:  מריאנה קיי מציגה את המועמדות של שרון מיידנצ'יק

כמה אכפת להם במקומות אחרים. הצטרפתי לתא גשר ראיתי כמה אנחנו נבדלים ממקומות אחרים, ראיתי 

כדי לשנות ולעזור. למרות הניצחון של תא שחר אני עדיין רוצה להתמודד ולהשפיע ולכן מציג מועמדות. 

 פעלתי בתא גשר. .בלשנות אנגליתלסטודנט  

לתקשורת מדעי טודנט ועד מנהל, סו: בניה מתמודד לציג את המועמדות של בנימין )בניה( גלמנתנאל פל 

שנה שעברה הוא התמודד לתפקיד חבר מועצה. כיהן בשלהי הקדנציה הקודמת כחבר  '.המדינה שנה ב

מועצה.  עובד באגודה במדור קשרי חוץ. מי שמכיר אותו יודע כמה הוא בעשייה מהיום הראשון שלו 

י שהוא יגיע רחוק, באוניברסיטה. הוא מקריב מהלימודים שלו. אני ראיתי אותו בשבוע הראשון וידעת

אחרי הקורס  20ממקום טהור. הוא צבר ניסיון בנושא בניית תקציב ומדור קשרי חוץ. הוא תחקירן בערוץ 

 שעשה בבי"ס לטלוויזיה של רשת.

ואני יודע  עמוושר של המשימה. יצא לי לעבוד אדם שרואה את המטרה האמתית ואת הי : בניהחדדר תמי

 תי. אני יכול להיות רגוע אם בניה יהיה בוועד המנהל.יה ביותר, משהו אמשהוא רוצה להביא את הערך הגבו

 *חלוקת פתקי הצבעה והבאתם ליועמ"ש*

 מינוי ועדת מכרזים לעמותה .6

עמדים לתפקיד, ארבעה מו ועדה נמצאת גם הדר. ישנםו, וב: יו"ר האגודה הוא יו"ר ועדת מכרזיםדניאל תייר

 עצמם. . המועמדים יציגו אתממנים סה"כ שלושה

מתגוררת בת"א. הגעתי ממשרד הביטחון. סטודנטית למשפטים בין השאר נציגת כיתה  22: בת אליה בן ישי

 במועצה. זה תפקיד משמעותי, דורש הרבה שיקול דעת נכון ואחריות. 

סטודנט אני ב המשכתי ללימודי קיץ. היום . התחלתי כעתודאי למדעי המחש25: גר בקרית אונו בן הוד יצחקי

שנה א. הייתי בצבא ראש צוות טלפונים. ראיתי באגודה שיש דברים  כמחלקה נציג . שבונאות וכלכלהחל

 על מנת לשנות דברים. לשנות ואני אשמח להיבחר לתפקיד טובים ויש דברים שיש

: סטודנטית למשפטים ומזרח אסיה. הייתי נציגה ונבחרתי לאגודה, אני רוצה לעזור לרווחת ספיר הופטמן

 טים.הסטודנ

מחולון, סטודנטית לייעוץ חינוכי ותנ"ך, ברמנית קפה. יו"ר מועצת חינוך. ניסיון שלי  22: בת קורל אברהם

אנשים ע"י התנהגות ביום יום. עבדתי במרכז חסד בשדרות.  על אוהבת ללמוד .ם זה ייעוץ חינוכיבתחו

תאים. אני חושבת שצריך מגוון התעסקתי בכוח אדם, אם לזמן לראיון, מה גודל הסכום לתת. להחליט מי מ

 .דעות באגודה כדי שתהיה אובייקטיביות

 *חלוקת פתקי הצבעה והבאתם ליועמ"ש*

 מינוי ועדת ביקורת לעמותה .7

מועמדות לתפקיד. מכיוון שיש שלושה שאפשר למנות, אז נערוך הצבעה אנשים הגישו שלושה : דניאל תייר

 גלויה לאחר שהמועמדים יציגו את עצמם. 
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 42: ועדת ביקורת זה גוף שלא היה באגודה. הצלחנו לשנות את זה בתקנון שאנחנו חוסכים על זה ארבלאדם 

 חוק. גם את מה שכתוב בלפחות. הם יסתכלו על התקנון ו 'מועמדים בסוף שנה ב 3בשנה. יש  ₪אלף 

ליווה חד, ישר ששלא נמצא: התחיל כגזבר, נציג מועצה, אדם  אביתר פרייליכמןאני אציג את המועמדות של 

בכלכלה, התחתן לפני  '. סיים שנה ג הכי טוב שניתן לבקש הניהול לאורך כל הדרך.אותנו בתהליך מדהים 

 בוועדה זו.ות רגועים שאביתר יישב חודש. אפשר להי

ראש מדור תרבות במועצת משפטים, הצעתי מועמדות  ופיה. סיימת לימודי  משפטים ופילוס: מאל מוריהבת

 לתת ביקורת. שיהיה בהצלחה לכולם.שיש לי ראייה לתפקיד חשוב זה ,  כי אני מאמינה

, סטודנטית למשפטים תואר ראשון, ומנהל עסקים תואר שני. נבחרתי כחברת מועצה  23בת  :ליאת מייזליש

קורת וחלק אינטגרלי באגודה. אני חושבת שאוכל לעשות מטעם  מנהל עסקים. אני רואה חשיבות במערך הבי

 זאת בהצלחה. בהצלחה לכולם.

 : מעלה להצבעה את מינוי אביתר פרייליכמן לחבר ועדת ביקורת.דניאל תייר

 בעד: פה אחד.

 : מעלה להצבעה את מינוי בתאל מוריה לחבר ועדת ביקורת.דניאל תייר

 בעד: פה אחד.

 מינוי ליאת מייזליש לחבר ועדת ביקורת. : מעלה להצבעה אתדניאל תייר

 בעד: פה אחד.

 החלטה: אביתר פרייליכמן, בתאל מוריה וליאת מייזליש מונו לחברי ועדת ביקורת.

: אם יש למישהו הערות עד התוצאות אתם מוזמנים. אנחנו נשב עם הנציגים וחשוב לנו שתהיו דניאל תייר

 מעורבים בכל דבר שקורה. 

 :פתקי ההצבעהתוצאות ספירת 

 :המועצלתוצאות הצבעה למינוי מזכ"ל 

 22 -נתנאל פל

 15 -שירן נטוביץ

 מונה לתפקיד מזכ"ל המועצה.נתנאל פל 

 

 :לעמותה ועד מנהללמינוי תוצאות הצבעה 

 28  – אליחי שילה

 26 – אביב צל

 25 – טל אלון

 22 – חיאל לינדנבאום

 22 – נתנאל פל

 21 – עדי איקן

 20 –מירב צברי 

 20 –מיכל ברן 

 . יש תיקו במקום השביעי בין מירב צברי למיכל ברן

 : על פי התקנון, יו"ר האגודה רשאי במקרה של שוויון קולות להכריע בעצמו.עמרי כבירי )היועמ"ש(

 בין מיכל למירב. אני אתן למועצה להחליט ולכן נערוך הצבעה נוספת: דניאל תייר

 *חלוקת פתקי הצבעה והבאתם ליועמ"ש*



 בס"ד 
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 :לעמותה ועד מנהללמינוי תוצאות הצבעה 

 22 –מירב צברי 

 17 -מיכל ברן 

אין לכך  2-גדול יותר מ הפער בין שתי המתמודדותש: חסרים שתי הצבעות. למרות זאת, בגלל עמרי כבירי

 על התוצאה. השפעה

עד וומירב צברי נבחרו לו עדי איקן, נתנאל פל, חיאל לינדנבאום, טל אלון, אביב צל, אליחי שילההחלטה: 

 המנהל לעמותה.

 

 :לעמותה ת מכרזיםועדלמינוי תוצאות הצבעה 

 29 –הוד יצחקי 

 25 – ספיר הופטמן

 20 –אליה בן ישי 

 .הוד יצחקי, ספיר הופטמן ואליה בן ישי מונו לחברי ועדת המכרזים החלטה:

ש מחלוקת אם י יו"ר האגודה.דרך  יאם יש שאלה משפטית אני מבקש שכל שאלה תעבור אלי: עמרי כבירי

אנחנו מייצגים את האגודה ולא סכסוכים פנימיים. אני נותן חוות דעת, יש שאלות , מסוימת אני רוצה לציין

 ואנחנו כאן, תבדקו את התקנון כדי לדעת מה עושים בכל סיטואציה.

 .19:50סיום הישיבה: 

 

   חתימה _____________       ת.ז. ,דניאל תייריו"ר האגודה, 

 חתימה _____________       ת.ז. חבר מועצה,  _________,

 חתימה _____________       ת.ז. חבר ועד מנהל: ________  ,

 חתימה _____________       ת.ז. חבר ועד מנהל: ________  ,


